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PROTOKÓŁ    Nr  XVII/2008 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 11 czerwca  2008 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana  Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1600 ,  zakończono o godz.1800 . 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

 

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 15 radnych. 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman             - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Karbowski      -  Sekretarz Gminy 

3. Pani Zdzisława Kanicz          -  Skarbnik Gminy 

4. Pani Magdalena Anczykowska        -  Dyrektor  Zespołu Szkół w Rybnie 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady 
 XVII sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz 
zaproszonych gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 
14 radnych ( jeden z radnych zgłaszał swoje spóźnienie) , co stanowi kworum 
Rady wymagane  do prowadzenia prawomocnych obrad  i podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

 
 
 

Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  XVII sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XVI sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Podjęcie uchwał  w następujących  sprawach: 
    1) przeznaczenia środków pieniężnych  na sfinansowanie  zakupu samochodu  
        służbowego oznakowanego na potrzeby Komendy  Powiatowej Policji  
        w Działdowie, 
    2) zmian w  budżecie Gminy Rybno na 2008 rok, 
    3) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin  
        Północnego Mazowsza, 
    4) nadanie imienia  dla  Gimnazjum w Rybnie , 
    5) nadanie imienia dla Liceum Ogólnokształcącego w Rybnie,  
    6) zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego  
        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie, 
 6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Pana 
Wójta z pytaniem czy chciałby wnieść zmiany bądź poprawki  do porządku obrad 
jaki radni otrzymali w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Wójt  Gminy zgłosił wniosek  w związku  ze zmianą rozporządzenia Rady 
Ministrów określającego zasady wynagradzania pracowników samorządowych  
i zwiększeniem   stawek  w poszczególnych  kategoriach zaszeregowania  
o wprowadzenie do porządku obrad XVII sesji  dwóch projektów uchwał    
w sprawie: 
1) ustalenia wartości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 
    kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych  dla potrzeb 
    opracowania tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla  
     pracowników zatrudnionych w jednostce budżetowej Gminy  Rybno Ośrodku  
    Sportu i Rekreacji w Rybnie, 
2) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Ligman poddał pod głosowanie 
Rady Gminy wniosek o wprowadzenie  do porządku obrad XVII sesji w punkcie 
5  jako podpunkty 1i 2 projekty uchwał zgłoszone  przez Pana Wójta, natomiast 
podpunkty 1 i 2  w projekcie porządku obrad XVII sesji otrzymałyby kolejne 
numery. 
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w obradach Rady  w tym czasie brało udział 14 radnych , jednogłośnie 14 głosami 
„ za”  przyjęła wniosek zgłoszony przez Pana Wójta o wprowadzenie dwóch 
projektów uchwał do porządku obrad XVII sesji. 
 
Porządek obrad XVII sesji Rady Gminy po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
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4. Przyjęcie  protokołu z  XVI sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Podjęcie uchwał  w następujących  sprawach: 
    1) ustalenia wartości najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 
         kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych  dla  
         potrzeb opracowania tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia  
         zasadniczego dla pracowników zatrudnionych w jednostce budżetowej   
        Gminy  Rybno Ośrodku  Sportu i Rekreacji w Rybnie, 
    2) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy, 
    3) przeznaczenia środków pieniężnych  na sfinansowanie  zakupu samochodu  
        służbowego oznakowanego na potrzeby Komendy  Powiatowej Policji  
        w Działdowie, 
    4) zmian w  budżecie Gminy Rybno na 2008 rok, 
    5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Statutu Związku Gmin  
        Północnego Mazowsza, 
    6) nadanie imienia  dla  Gimnazjum w Rybnie , 
    7) nadanie imienia dla Liceum Ogólnokształcącego w Rybnie,  
    8) zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego  
        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie. 
 6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  XVI sesji 
Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
jednogłośnie 14 głosami „ za „   przyjęła protokół z XVI sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Ad. pkt 5 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
 
1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wartości najniższego wynagrodzenia 
    zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego  
    punktu w złotych  dla  potrzeb opracowania tabeli miesięcznych stawek  
    wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników zatrudnionych w jednostce  
    budżetowej  Gminy  Rybno Ośrodku  Sportu i Rekreacji w Rybnie. 
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 Radni nie zgłosili uwag, ani pytań do projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia  wartości najniższego wynagrodzenia  
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu 
w złotych dla potrzeb  opracowania tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego  dla pracowników zatrudnionych w jednostce  budżetowej Gminy 
Rybno Ośrodku Sportu i Rekreacji w Rybnie. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych , ( w trakcie obrad przybył 
spóźniony radny ) jednogłośnie 15 głosami  „ za” podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia  wartości najniższego wynagrodzenia  zasadniczego w pierwszej 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych dla 
potrzeb  opracowania tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego  dla pracowników zatrudnionych w jednostce  budżetowej 
Gminy Rybno Ośrodku Sportu i Rekreacji w Rybnie (uchwała stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
 
 
2. Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym kwotę  wynagrodzenia 
zasadniczego i stawki dodatku funkcyjnego  na stanowisku wójta w gminie do  
15 tyś. mieszkańców jaka obowiązuje w związku z nowelizacją rozporządzenia  
Rady Ministrów z dnia  22 kwietnia 2008 roku. Następnie przedstawił  radnym 
propozycje  podniesienia wynagrodzenia zasadniczego Panu Wójtowi  do kwoty 
5.300 zł oraz dodatku funkcyjnego  do kwoty 1700 zł, dodając, że pozostałe 
składniki wynagrodzenia pozostają bez zmian. 
 W związku z brakiem pytań i uwag, ze strony radnych dotyczących  
projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy           
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków  pieniężnych na  
    sfinansowanie zakupu samochodu służbowego oznakowanego na potrzeby  
    Komendy Powiatowej Policji w Działdowie. 
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 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że planowany jest  jeden posterunek policji  
z obsadą 7 policjantów, rejon Posterunku obejmowałby Gminę Rybno i Gminę 
Płośnica. 
Jeżeli byłby to jeden rejon, to dofinansowanie wynosić będzie  z każdej gminy po 
18.500 zł, dopiero jak będzie na posterunku w Rybnie 7 policjantów przekaże 
środki na dofinansowanie samochodu. 
Radny Pan Edward Wiśniewski zapytał,  kto przyjdzie  do Policji i czy będzie 
zmiana na stanowisku Komendanta. 
 Pan Wójt Gminy odpowiedział, że  dwa etaty otrzymalibyśmy  z Płośnicy  
 i 2 etaty dodatkowo. Obecnie w Gminie mamy rewir, jest 3 policjantów, jeżeli 
będzie 7 policjantów to będzie posterunek . Posterunek będzie czynny  24 godzin 
na dobę. W Płośnicy  budynek planowany  jest do przekazania samorządowi. 
Koszt samochodu wynosi około 70.000 zł  w 50% jego koszt pokryje MSWiA. 
Odnośnie Komendanta w tej kwestii na razie nie może się wypowiedzieć, nie ma 
żadnych informacji na ten temat. 
 Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili w związku z czym Przewodniczący 
rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie przeznaczenia środków  pieniężnych na  sfinansowanie zakupu 
samochodu służbowego oznakowanego na potrzeby Komendy Powiatowej Policji 
w Działdowie. 
 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie przeznaczenia środków  pieniężnych na  
sfinansowanie zakupu samochodu służbowego oznakowanego na potrzeby 
Komendy Powiatowej Policji w Działdowie(uchwała stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Rybno na 2008 rok. 
    
 
 Pani  Zdzisława Kanicz  – Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany 
do uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Rybno na 2008 rok. 

 Radni  nie zgłosili uwag, ani pytań do projektu uchwały , w związku  
z czym Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia   
budżetu  Gminy Rybno na 2008 rok. 
 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 radnych  
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w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za” podjęła 
uchwałę w sprawie zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy 
Rybno na 2008 rok  ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
2. Projekt uchwały w sprawie  zmieniająca uchwałę w sprawie  przyjęcia Statutu  
    Związku Gmin Północnego Mazowsza. 
 
 
 Pan Sekretarz Gminy  wyjaśnił, że  Związek Gmin Północnego Mazowsza  
wystąpił do Rady Gminy o dokonanie zmian w Statucie Związku  uchwalonym 
przez Radę Gminy  na sesji w dniu 17 marca 2008 roku w związku z  
rozstrzygnięciem  Nadzorczym Wojewody Warmińsko-Mazurskiego , który 
stwierdził nieważność  § 23 ust.3 Statutu  i   ujęcie prawidłowej nazwy jednego  
z uczestników Związku - Gminy i Miasta Żuromin - zmiana brzmienia § 4 
pkt. 25. 

Radni  nie zgłosili uwag, ani pytań do projektu uchwały , w związku  
z czym Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie  przyjęcia 
Statutu Związku Gmin Północnego Mazowsza. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 radnych  
w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za” podjęła 
uchwałę w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie  przyjęcia Statutu  
Związku Gmin Północnego Mazowsza (uchwała stanowi załącznik do 
protokołu). 
  
 Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się  z wnioskiem do radnych   
o przesunięcie podpunktu  6 i 7 do chwili przybycia Pani Dyrektor Zespołu Szkół 
w Rybnie, natomiast projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady 
Społecznej  Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
proponuje do rozpatrzenia przez Radę  jako podpunktu 6. 
Radni nie zgłosili sprzeciwu  do wniosku zgłoszonego przez Przewodniczącego 
Rady Gminy. 
 
 
 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej  
     Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie. 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że w skład Rady Społecznej wchodzi wójt 
gminy, 3 radnych i przedstawiciel Pana Wojewody, w związku ze śmiercią 
członka Rady Społecznej Stanisława Wiśniewskiego - przedstawiciela Wojewody 
gmina wystąpiła z pismem do Wojewody o wskazanie  nowej osoby. 
Pan  Wojewoda  w odpowiedzi na nasze  pismo wskazał Panią Jadwigę Plewkę 
zam.  Tuczki jako swojego przedstawiciela w Radzie Społecznej  Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Społecznej w Rybnie. 
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Radny Pan Andrzej Kornacki  zapytał czy Pan Wojewoda uzasadnił  swoją 
propozycję zgłoszenia Pani Plewki  jako swojego przedstawiciela. 
Radny Pan  Józef Zalewski  zapytał jaka byłaby  konsekwencja odrzucenia przez 
Radę  zaproponowanej  przez Pana Wojewodę  osoby. 
Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził, że nie ma uzasadnienia dlaczego jest 
typowana ta, a nie inna osoba.  Natomiast jeżeli Rada Gminy nie podjęłaby 
uchwały to Pan Wojewoda prawdopodobnie musiałby wyznaczyć nową osobę. 
Więcej uwag i pytań radni nie zgłosili, w związku z czym Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych  zajęła następujące stanowisko ,  
za podjęciem uchwały  nikt z radnych nie glosował,   „ przeciw” podjęciu 
uchwały głosowało 14 radnych   i 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy odrzuciła projekt 
uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rybnie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy powitał przybyłą na sesję  Panią Magdalenę 
Anczykowską - Dyrektora Zespołu Szkół w Rybnie. 
 
 
 
7. Projekt uchwały  w sprawie  nadania imienia  Gimnazjum  w Rybnie. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Ligman  wyjaśnił, że do Rady 
Gminy, wpłynęły dwa wnioski o nadanie imienia Gimnazjum w Rybnie  i Liceum 
Ogólnokształcącemu w Rybnie , po czym  przedstawił Radzie Gminy  wnioski 
Zespołu Szkół w Rybnie (wnioski stanowią kolejne załączniki do protokołu) 
Następnie udzielił głosu Pani Magdalenie Anczykowskiej - Dyrektorowi Zespołu 
Szkół  w Rybnie. 
Pani Magdalena Anczykowska - Dyrektor Zespołu Szkół w Rybnie  powiedziała, 
że  Zespół Szkół to największa placówka oświatowa w gminie, jednak nie można 
nadać Zespołowi Szkół imienia i zostały przygotowane dwa wnioski  oddzielnie 
dla gimnazjum i oddzielnie dla liceum. 
Od  kilku lat pojawiał się temat, by nadać imię naszej placówce. W planie  pracy 
szkoły  na 2007/2008  ujęto zadanie nadanie imienia gimnazjum i liceum, 
powołano  Zespół i podjęto całą procedurę z tym związaną. Wśród licealistów  
zwyciężył patron Biskup  Jan Chrapek, postać znana wszystkim, wspaniała  
i komunikatywna, o czym mogliśmy się przekonać, gdyż przebywał na naszym 
terenie.  
Natomiast w Gimnazjum  zwyciężyła Maria Skłodowska Curie, po czym Pani 
Dyrektor Magdalena Anczykowska zwróciła się do Rady Gminy  w imieniu grona 
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pedagogicznego, rodziców i młodzieży szkolnej o podjęcie uchwał w sprawie 
nadania imienia Gimnazjum i Liceum Ogólnokształcącemu w Rybnie.  
 
Radny Pan Edward Wiśniewski  stwierdził, że  kandydaci wyłonieni na patronów 
gimnazjum i liceum są bardzo trafni, pogratulował gronu pedagogicznemu, 
rodzicom i młodzieży szkolnej takiego wyboru. 
Pan Wójt Gminy podkreślił  zasługi Pani Dyrektor , która wraz z grupą uczniów  
zajęła w kraju pierwsze miejsce z wiadomości na temat Parków Krajobrazowych , 
po czym zwrócił się do Rady Gminy z prośbą o podjęcie uchwał w sprawie 
nadania imienia  gimnazjum i liceum. 
 W związku z brakiem dalszych  pytań i uwag ze strony radnych do 
projektów uchwał  Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w pierwszej kolejności  w sprawie nadania 
imienia  Gimnazjum w Rybnie. 

  Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 15 radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Rybnie ( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
8. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu 
    w Rybnie. 
 
 
 W związku z brakiem pytań  ze strony radnych do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy  zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu  
w Rybnie, 

   Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 15 radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu      
w Rybnie ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
Pani Magdalena Anczykowska - Dyrektor  Zespołu Szkół w Rybnie  
podziękowała Radzie za podjęcie uchwał w sprawie nadania imienia Gimnazjum  
i Liceum Ogólnokształcącemu w Rybnie, powiedziała, że uroczyste nadanie 
imienia  tym placówkom  jest zaplanowane  na dzień 23 października 2008 r .  
 Po podjęciu uchwał Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę do 
 godz. 1725. 
 
 Po wznowieniu obrad Rada Gminy przystąpiła do realizacji kolejnego 
punktu porządku posiedzenia. 
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Ad. pkt. 6 
 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 Radny Pan Andrzej Kornacki  zwrócił się do Pana Wójta z prośbą   
o wystąpienie do Pana Wojewody  o większą pomoc dla rolników naszego 
województwa w związku z  występującą suszą , nie tylko  kredyty suszowe. To co 
się dzieje na polach rolników to tragedia. Jeżeli będą oddolne wnioski , to Pan 
Wojewoda  może podejmie działania innego rodzaju pomocy rolnikom , a nie 
tylko kredyty suszowe. 
Pan Wójt Gminy poinformował Radę , że rozmawiał na ten temat w Powiatowym 
Sztabie Kredytowym, jego zdaniem  niewiele można zrobić, musi być określony  
%  województwa  dotkniętego klęską suszy, nasze województwo jest  najbardziej 
dotknięte suszą w kraju. 
Następnie Pan Wójt pokrótce omówił realizację zadań  w gminie, głównie 
inwestycyjnych. 
Radny Pan Edward Wiśniewski  zapytał radnych czy są problemy   z selektywną 
zbiórką odpadów. 
Radni  podziękowali za  zorganizowanie zbiórki opon, zostało zebranych dużo 
opon, zgłaszali uwagi, że nie do wszystkich osób segregujących odpady dojeżdża 
samochód, radny Pan Piotr Kamiński  zapytał czy jest możliwość zakupu 
samochodu śmieciarki i odbiór odpadów przez Gminny Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Rybnie. 
Zgłosił  do rozważenia propozycję zorganizowania  konkursu na najbardziej 
estetyczną wieś w gminie  z  drobnymi nagrodami( np. maszynka do koszenia 
trawy, kostka chodnikowa itp), zmobilizuje to mieszkańców do  dbania  
o porządek i czystość w swoich posesjach. 
Pan Wójt odpowiadając na powyższe wyjaśnił, że  zakup samochodu śmieciarki  
 i koszy to bardzo duże koszty, jeżeli będzie możliwość  pozyskania środków 
unijnych na ten cel  można rozważać taką ewentualność ,  nie podejmie decyzji by 
dokonać zakupu tylko z własnych środków. 
Dodał, że ma pełen szacunek dla mieszkańców wsi Gralewo Wieś ,  jest tam 
porządek, a nikt z pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych   nie 
sprząta chodników, sami dbają o czystość swojej miejscowości.. 
 Pan Mirosław Karbowski - Sekretarz Gminy powiedział, że Rada Gminy 
uchwaliła regulamin utrzymania porządku i czystości w gminie i  nie trzeba 
podejmować konkursów, a mieszkańcy powinni tylko  respektować  
postanowienia zawarte  w regulaminie. 
Radny Pan Piotr Kamiński  zgłosił uwagę, że bardziej można zmobilizować 
mieszkańców przez nagrodę niż przez obowiązek, a jeszcze jak coś zyskają dla 
wsi tym bardziej. 
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Więcej uwag i pytań w tym punkcie radni nie zgłosili. 
 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan  Marian Ligman   podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  XVII sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                      Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska            Marian Ligman 
 
 
 
 


